

# OR-X11

## HIGH PRESSURE WASHING & SWEEPING MACHINE

### 驾驶式扫地机



OR-X11 high pressure washing and sweeping machine, mostly for outdoor use, suitable for high-end residential areas, resorts, scenic areas and other large areas of cleaning.

OR-X11高压洗扫一体机多为户外使用，适用于高档小区、度假村、景区等大面积区域的清扫。



Item 项目名称	Specification 参数
Sweeping Width 清扫宽度	2000mm
Cleaning Efficiency 清扫效率	16000m <sup>2</sup> /h
Max Climbing Capacity 爬坡能力	≤30°
Main Brush Length 主刷长度	800mm
Side Brush Diameter 边刷直径	500mm
Power Supply 动力源	48V Lithium Battery
Continuous Working Time 连续工作时间	5-6h
Waste Hopper Capacity 垃圾箱容量	320L
Water Tank Capacity 水箱容量	320L
Driving Power (Motor) 驱动功率 (电机)	5kw
Operation Power (Motor) 作业功率 (电机)	1350w
Working Speed 工作速度	6km/h
Filter Surface 过滤面积	10m <sup>2</sup>
High-Pressure Spray Gun 高压冲洗喷枪	10m
Total Weight 总重量	1200kg
Dimensions (L*W*H) 机器尺寸 (长*宽*高)	2365*1995*2115mm



**ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD**

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



OR-X11 is equipped with self-discharging function, can be directly connected to 240L and 320L standard dustbin or three-wheel fast cleaning. And also has high-pressure spray gun, mainly used to remove small advertisements, walkways, guardrails, corners of roadside stalls and ground oil stains.

OR-X11高压洗扫一体机配备垃圾箱自卸功能，可直接对接240L和320L标准垃圾桶或三轮快速保洁车。同时配备高压喷水枪，主要用于清除城市中“牛皮癣”、小广告、道板、护栏、路崖的死角等部位和路边摊地面油污。

<b>Sweeping Paths 清扫宽度</b>  <b>2000mm</b>	<b>Productivity 工作效率</b>  <b>16000m<sup>2</sup>/h</b>	<b>Power Supply 动力源</b>  <b>48V LITHIUM BATTERY</b>	<b>Bin Capacity 垃圾箱容量</b>  <b>320L</b>	<b>Working Time 工作时间</b>  <b>5-6h</b>
---	---	---	--	---

#### • Front Adjustable Brush Plate 前置可调节刷把

The front is configured with adjustable side brush, and the middle with dual-side brush and main brush, which ensure the good cleaning effect.

前置可调节盘刷，中置两盘刷及滚刷，清扫效果好。

#### • Powerful Fan Motor 大功率风机

High power fan motor, which can adjust the fan motor speed according to the road conditions.

采用大功率风机，能根据路况调整风机的转速，更加节能。

#### • Super Large Tank Capacity 超大水箱容量

High pressure spray for dust removal to avoid secondary pollution. Large water tank capacity, capacity up to 320L, can work longer time.

高压雾化降尘，避免二次污染。超大水箱容量，容量达320L，一次加水可以工作更长时间。

#### • Hydraulic Dumping System 全自动垃圾倾倒系统

液压自卸系统大大减少工人劳动强度，全自动操作，提高工作效率。

Equipped with hydraulic dumping system, which is very convenient for emptying the waste hopper.

#### • High Pressure Cleaning Device 高压冲洗设备

Equipped with 10m high-pressure spray gun, easy to operate, save time and effort, with the cleaning of concentrated stains and street advertising.

前置10m高压冲洗喷枪，操作方便简易且省时省力，可随清理集中污渍和街边小广告。

